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Schriftelijke vraag
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bestrijding van de corona-crisis in Ekeren?
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Toelichting

 

Veiligheid mag dan geen districtsbevoegdheid zijn, maar in deze uitzonderlijke tijden van corona-
crisis en Covid-19 en meer bepaald in de bestrijding ervan, is het belangrijk dat er ook op lokaal en 
districtsvlak een zo goed mogelijke samenwerking met en coördinatie tussen de lokale en hogere 
overheden en de veiligheidsdiensten is.

Wij hopen dan ook dat u in regelmatig overleg met de bevoegde diensten de situatie nauwgezet 
opvolgt en ons een antwoord kunt geven op deze vragen: 

 Als gevolg van de corona-dreiging is de politie belast met extra toezichtstaken. Hoe gaat onze 
lokale politie daar mee om? Betekent dat een extra belasting voor het korps? Dienen er als 
gevolg van deze nieuwe taken, al dan niet samen met afwezigheid door ziekte van collega's, 
door politiepersoneel extra uren te worden gewerkt?

 Hoe verloopt de inzet in Ekeren? 
 Werden er al vaststellingen van overtredingen gedaan? Zo ja, hoeveel, welke en hoe werden die 

aangepakt?
 Op welke manier is het districtsbestuur bij de aanpak van de crisis qua inzet van de 

politiediensten betrokken?

 

Antwoord
Beste

Zoals door uzelf aangehaald in uw vraag is veiligheid inderdaad geen districtsbevoegdheid. In deze extreme 
crisissituatie gebeurt de coördinatie door de burgemeester in samenwerking met de stedelijke bevoegde diensten 
en rekening houdend met de richtlijnen van de hogere overheden. Dit alles gebeurt strikt binnen het wettelijk 
bevoegdheidskader.



2 / 2

Grote Markt 1 - 2000 Antwerpen
info@antwerpen.be

Vragen over de politie en over de werking ervan moeten aan de bevoegde instanties gesteld worden.


